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Vragen van het lid Ellemeet (GroenLinks) aan de Minister voor Medische Zorg 
over het bericht «Analyse jaarverslagen: ziekenhuizen uit gevarenzone» 
(ingezonden 18 juni 2019) 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Analyse jaarverslagen: ziekenhuizen uit 
gevarenzone»?1 

Vraag 2
Kunt u bevestigen dat de gemiddelde financiële positie van ziekenhuizen in 
2018 is verbeterd? 

Vraag 3
Herkent u het beeld dat de rentelasten zijn gedaald met 14,8 procent vanwege 
de steeds lagere kapitaalbehoefte van de ziekenhuizen en de dalende 
rentetarieven? 

Vraag 4
Kunt u aangeven of het Waarborgfonds voor de Zorgsector solvabiliteitseisen 
stelt aan ziekenhuizen? Zo ja, kunt u aangeven hoe hoog deze solvabiliteitsei-
sen zijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Hoe verklaart u dat het eigen vermogen van ziekenhuizen in 2018 is gestegen 
naar 7,0 miljard euro, een ruime verdubbeling ten opzichte van 2011? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het in het licht van deze cijfers er meer zou kunnen 
worden geïnvesteerd in het schreeuwend tekort aan zorgpersoneel, noodzake-
lijke ICT-investeringen en leningen voor dure innovaties in ziekenhuizen?

1 https://www.zorgvisie.nl/analyse-jaarverslagen-ziekenhuizen-uit-gevarenzone/
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